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W Sierpcu od wielu lat gorącym tematem jest obwodnica. Rozpoczęta budowa 

obwodnicy w dniu 21.06.2022 spowodowała pojawienie się następujących pytań: 

1. Czy uregulowana została sprawa sprzedaży działek i zamian ziemi na działki ? 

2. Ile pieniędzy przeznaczono w Sierpcu na uregulowanie spraw dotyczących ziemi pod 

obwodnicę? 
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